
 
 
Referat fra møte i Foreldrenes Arbeidsutvalg (FAU) 
 
Dato:  Torsdag 05. oktober 2023 
Kl.: 19.00-20.30 
 

Klasse 8. trinn Møtt 9. trinn Møtt 10. trinn Møtt 

A June Fred-Madland M Balazs Badics M Janne Taklo F 

B Beate Grimstad IM Lene Bailey M Janette Omdal IM 

C Esten Wang M Stian Zahrisen M Trine Stokkedal M 

D Vidar Hegreberg M Merethe Stensland M Ivar Kristensen M 

E  M Signe Espeland M Janette Omdal IM 

Skolens representant: Knut Ytre-Arne, rektor M 

 M=Oppmøte IM=Ikke møtt F=Meldt forfall 

 
  

Saksnr Beskrivelse 

1 Fordeling av roller 
Leder: Trine Stokkedal 
Nestleder: Stian Zahrisen 
Sekretær: Esten Wang 
Kasserer: Merethe Stensland 
Arbeidsgruppe natteravn: Balazs Badics og Signe Espeland 
Arbeidsgruppe Skole/hjem: June Fred-Madland 
Arbeidsgruppe Trafikk og miljø: Ivar Kristensen 
Representant til Skolemiljøutvalg: Merethe Stensland 
Representant til Samarbeidsutvalg: Stian Zahrisen 

2 Informasjon fra skolen 

• 110 nye elever i 8. trinn fordelt på 4 klasser. De øvrige trinnene har 5 klasser hver.  

• 6 nye elever kommet nye til 10. trinn. 
• 4. oktober markerte skolen verdensdagen for psykisk helse. Dette ble en annerledes dag med marsj 

ute og foredrag. Aktiviteter inne. Fokus på inkludering, sosialtilhørighet, vennskap, m.v 
• Avtale med Barnevakten. Temafordrag om nettvett kommer i høst. 
• Elvene på 10. trinn har vært på teater og sett «Macbeth». De øvrige elvene har vært på kino og sett 

filmen «Sameblod» med foredrag og samtale rett etter visningen. 
• Friluftsgruppe har vært på tur ved Lutsivatnet 
• Paahjul (Kirkens Bymisjon) har vært på besøk og hjalp med service på elevenes sykler 
• Kommunikasjonssystemet Vigilo er relativt nylig tatt i bruk. Det skal bidra til enklere kommunikasjon 

mellom kontaktlærer og foresatte.  
• Skolen anbefaler å ikke sende meldinger til administrasjonen via Vigilo. Send heller epost til 

gautesete.skole@stavanger.kommune.no eller bruk skjemaet på skolens hjemmeside. 
• Gautesete er praksisskole. Elevene vil møte studenter jevnlig gjennom året hovedsakelig fra 

Universitetet i Stavanger. Se praksisplan på skolens hjemmeside. 

• Skolemat. Skolen har tidligere indikert at det ville bli skolemat tre dager i uken på Gautesete, men 
det skulle vise seg at kommunen måtte først utvide den økonomiske rammen for 
skolematordningen før nye skoler kunne bli med. Dette må skje gjennom et politisk vedtak. Det er 
usikkert om ordningen videreføres. Skolen planlegger derfor å blåse liv i mer tradisjonell kantine der 
et såkalt «Diggipay»-kort deles ut til elevene. Foreldre kan betale inn på kortet. Kortet kan kun 
brukes på skolen. Foreløpig ikke noe som kan kjøpes i kantinen, men når kortene er delt ut vil det bli 
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Saksnr Beskrivelse 

det. Hensikten er at kontanter ikke skal være i omløp. Skolen skal nå identifisere kantinens 
driftsform. Skolen kommer tilbake med informasjon i periodeplaner og på hjemmesiden.  

3 Informasjon fra utvalg/andre organer 

3.1 Nattravner 

• Innsats for foreldre klassevis  

• Forventet tidsbeslag 2*3 timer for foresatte pr år 

• Ideelt ha 1 ansvarlig blant FAU/klassekontakter pr klasse som styrer deltagelser vha. Spond-
arrangement. Dette kan gjerne være FAU-representanten. 

• Rotasjonsordning der hver klasse får en helg hver og må ha minst 3 personer hver gang som går 
natteravn 

• Foresatte bør prioritere å delta selv om ikke har barn som går ute om kvelden 

• Det kommer mer informasjon om ordningen for inneværende skoleår 

4 Eventuelt 

4.1 Elevenes bruk av mobil på skolen 

• Fått innspill om mobilbruk i skolen inn på nytt. Foreldregruppe på 9. trinn diskuterte på Spond om 
mobilbruk. Noen opplever mobilbruk på skolen som et problem. Elevene kan bruke mobilen i 
friminuttene.  

• Det viste seg at Respekt-reglene som er slått opp på skolens hjemmeside ikke er oppdatert med 
de gjeldende reglene for mobilbruk på skolen, der står det nemlig at mobilen skal være avslått 
hele skoledagen. Skolen oppdaterer reglementsdokumentet med gjeldende regler.  

• Det var opprinnelig mobilforbud på skolen, men kommunen endret ordensreglementet slik at på 
ungdomstrinnet skulle elevene medvirke i beslutningen om hvordan dette skulle praktisere på 
Gautesete. Elevrådet søke skolen om få bruke mobilen i friminuttene. FAU og samarbeidsutvalget 
støttet elvene. Dermed ble det tillatt med bruk av mobil i friminuttene som en mer fast ordning. 
Samtidig skulle saken holdes varm og beslutningen kan omstøtes. Ordningen lever videre kun 
dersom elevene holder retningslinjene. Elevrådet har fått et ansvar her. Mulighet for presisering i 
skolereglementet. Enkelte skoler har mobilhotell, men dette har en betydelig kostnad, samtidig 
som dette kan være juridisk gråsone. Det kan finnes argumenter for å stramme inn reglene. 
Samtidig har skolen en holdning at en skal lære elvene om ansvarlig mobilbruk. Skolen opplever 
ikke et økt misbruk etter at ordningen tredde i kraft. Likevel er det en god del frustrasjon knyttet 
til at mobiler brukes i timene. Skolen praktisere temporær beslaglegning av mobilen ved misbruk. 
Mobilregelen planlegges diskutert på nytt i et senere FAU-møte. 

 

Foresatte kan sende innspill til FAU via fau.gautesetekole@gmail.com eller ved å kontakte sin 

representant. 

 
Neste FAU-møte: torsdag 2. november 19:00 
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